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Írásbeli kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben
Tisztelt Elnök Asszony !

„Megfogadta-e a szocialista miniszter az Állami Számvevőszék javaslatait? I .” címmel a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Szűcs Erika szociális és munkaügy i
miniszterhez. A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Asszony!
Az Állami Számvevőszék 2008 májusában jelentette meg „A magyarországi cigányság
helyzetének javítására és felemelkedésére a rendszerváltás óta fordított támogatások mértéke é s
hatékonysága” című tanulmányát. Az ASZ munkatársai átfogó elemzésükhöz kapcsolódóan
számos konkrét javaslatot is megfogalmaztak a kormány számára:

• mielőbb meg kell teremteni annak feltételét, hogy a romákról helyzetük felmérése é s
javítása érdekében hivatalosan adatokat lehessen gy űjteni az európai adatvédelmi normák
figyelembevételével ;

• elvi döntést szükséges hozni arról, hogy milyen esetekben célszer ű a költségvetési
támogatások, a felzárkóztató programok célcsoportjaként kifejezetten a cigányságot, vagy
annak egyes csoportjait nevesíteni. Ilyen programok esetén meg kell teremteni annak a
feltételeit, hogy a cigányság részvétele a programban megbízhatóan mérhető és nyomon
követhető legyen;

Kérdezem Miniszter Asszonyt :
Milyen konkrét lépéseket annak érdekében, hogy a romákról helyzetük felmérése és javítása
érdekében hivatalosan adatokat lehessen gyűjteni az európai adatvédelmi normák
figyelembevételével ?

Milyen konkrét lépéseket annak érdekében, hogy a cigányság részvétele a romák integrációjá t
szolgáló programokban megbízhatóan mérhető és nyomon követhető legyen?

Tisztelettel várom érdemi válaszait .

Budapest, 2008 . december 19 .
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